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Zápis číslo 5/2023 

ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska dne 22.05.2023 
 

 

 

Přítomni:  MVDr. Lukáš Dolejš, Jaroslav Peták, Martin Novák, Luboš Pecháček, Hana 

Pipková 

 

Omluveni: Ing. Pavel Fleischmann 

 

Hosté:        Markéta Honzíková – místostarostka města Milevska, Ing. Pavel Stejskal –   

jednatel společnosti SPOS Milevsko s. r. o., Jiří Jordán – předseda sportovního 

klubu FC ZVVZ Milevsko z. s.               

 

 

Jednání komise řídil předseda komise MVDr. Lukáš Dolejš 

 

Program jednání: 

1. Uvítání 

2. Prezentace sportovního klubu FC ZVVZ Milevsko z. s. 

3. Projednání změn v pravidlech dotačního programu Sport 

4. Různé  

 

 

Průběh jednání 

 

Po úvodním přivítání hostů a všech přítomných členů komise předsedou MVDr. Dolejšem bylo 

konstatováno, že komise se sešla v usnášení schopném stavu. Pan předseda přítomné informoval 

o rezignaci pana MUDr. Martina Šimečka na funkci člena sportovní komise a konstatoval, 

že spolupráce hokejového a krasobruslařského klubu je díky setkání na posledním zasedání 

komise na dobré cestě. Následně předal slovo přítomnému zástupci fotbalového klubu. 

 

 

2. Prezentace sportovního klubu FC ZVVZ Milevsko z. s. 

Slova se ujal pan Jiří Jordán. Informoval o šíři členské základny i vývoji fotbalového klubu jako 

takovém. Přítomným popsal kategorie dětí a upozornil na důležitost mládežnické základny, 

z které se následně rekrutují hráči A i B týmu. Z akcí upozornil na náborovou akci pořádanou 

ve spolupráci s městem a zdejšími mateřskými školkami a dětské halové turnaje. Závěrem 

vyjádřil vděčnost za podporu ze strany města Milevska a pochválil spolupráci se společností 

SPOS Milevsko s. r. o. Na dotaz předsedy komise, zda má klub nějaké požadavky na změnu 

pravidel dotačního programu, bylo ze strany pana Jordána sděleno, že nikoliv. Dodal pouze, 
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že by bylo vhodné upravit běh dotačního programu tak, aby bylo možné dotace čerpat dříve. Pan 

Peták v rámci diskuze upozornil na potřebu modernizace ozvučení letního stadionu a vytvoření 

zázemí pro atlety i fotbalisty. K tomuto přítomný pan Ing. Pavel Stejskal, jednatel společnosti 

SPOS Milevsko s. r. o., uvedl, že oba požadavky jsou již v jednání a například sportovní zázemí 

bude řešeno v rámci výměny povrchu atletického oválu. Dále pan Stejskal uvedl, že od 

21.05.2023 probíhá pokládka velké umělé trávy, přičemž práce by měly být hotovy začátkem 

června a následně začne obnova atletického oválu. K tomuto dodal, že v době prací na ovále 

nebude možno používat přírodní fotbalové hřiště a bude třeba urychleně vyřídit atestaci nového 

umělého povrchu pro pořádání fotbalových zápasů. Na závěr rovněž pochválil spolupráci 

s fotbalovým klubem a panem Pávcem. 

Prezentace atletického oddílu Tělocvičné jednoty Sokol Milevsko byla, vzhledem k neúčastí 

Ing. Pavla Fleischmanna, odložena na jedno z příštích jednání komise. 

 

 

3. Projednání změn v pravidlech dotačního programu Sport 

Během předchozího zasedání byly navržené změny dotačního programu týkající se především 

podílu nákladů z poskytnuté dotace ve výši 20 %, lhůty pro podání žádosti o dotaci, uvedení 

názvu datové schránky v pravidlech, doby, do které musí zastupitelstvo o dotacích rozhodnout, 

věku trenérů, uznatelných nákladů a termínů vyúčtování, zapracovány do současných pravidel 

a zaslány členům komise na vědomí. Na základě následného jednání s odborem finančním města 

Milevska a diskuze v rámci sportovní komise, došlo ke konečné úpravě pravidel dotačního 

programu. Finální návrh pravidel dotačního programu Sport 2024 je přílohou P1 tohoto zápisu.  

Po projednání navržených změn pravidel dotačního programu Sport 2024 bylo navrženo toto 

usnesení komise: 

1. Sportovní komise doporučuje Radě města Milevska doporučit Zastupitelstvu města 

Milevska schválení pravidel dotačního programu Sport 2024 dle přílohy P1. 

PRO:  MVDr. Lukáš Dolejš, Martin Novák, Luboš Pecháček, Jaroslav Peták, 

Hana Pipková 

 

Návrh byl přijat. Z usnesení vyplynula potřeba tvorby materiálu pro Radu města Milevska. 

 

 

4. Různé 

Paní místostarostkou byla otevřena otázka termínu konání setkání zástupců milevských 

sportovních klubů. Na to bylo předsedou panem MVDr. Dolejšem sděleno, že setkání 

se uskuteční 27.06.2023 a ze strany členů sportovní komise je možnost se ho účastnit. 

Organizaci setkání zajistí MVDr. Lukáš Dolejš. Vzhledem k rezignaci MUDr. Martina 

Šimečka na funkci člena sportovní komise bylo debatováno o jeho možném nahrazení 

zástupcem některého z místních sportovních klubů. Dle slov přítomných je preferováno 

zastoupení z řad házenkářů či hokejistů. 

V rámci zasedání proběhla diskuze k revizi termínů zasedání sportovní komise v roce 2023. 

Byl zrušen termín zasedání navrhovaný na 04.09.2023 z důvodu nadbytečnosti, k dalším 

navrženým termínům nikdo z přítomných nevznesl námitky. Termíny zasedání jsou tedy 

stanoveny následovně: 
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MĚSÍC DATUM ČAS MÍSTO KONÁNÍ

Květen 22.05. 15:30 Fotbalový stadion

Červen 19.06. 15:30 Tenisové kurty, bazény

Září 18.09. 15:30 Není stanoveno

Říjen 16.10. 15:30 Není stanoveno

Listopad 13.11. 15:30 Není stanoveno

Prosinec 11.12. 15:30 Není stanoveno

PLÁN ZASEDÁNÍ SPORTOVNÍ KOMISE V ROCE 2023

 

Pan Pecháček vznesl dotaz na možnost zúčastnit se ve výjimečných případech zasedání 

komise on-line formou. Na to mu bylo odpovězeno, že do příštího zasedání bude zjištěno, 

zda je výše uvedené ošetřené jednacím řádem komise. 

Závěrem předseda komise poděkoval hostům a členům komise za účast a sdělil, že příští 

zasedání se bude konat v měsíci červnu v prostorách tenisových kurtů a koupaliště. Pozvánka 

na zasedání bude členům komise a případným hostům zaslána v dostatečném předstihu. 

 

 

Zapsala: Ing. Lenka Džermanská 

 

 

 

 

   

MVDr. Lukáš Dolejš v. r. 

předseda Sportovní komise 

 

V Milevsku 24.05.2023 

 

 

 


